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Abstract (en)
The casing has a pre-fabricated unit with a bearing frame, a ladder (9), and two guiding rails (2a, 2b) for guiding a cabin (1) of the casing. A third
guiding rail (31) is provided for guiding a counter weight (3). Two maintenance and/or fixing units (6) are provided for fixing the pre-fabricated unit on
the casing. A groove (8) receives a supply cable of the cabin, and the pre-fabricated unit can be mounted in the casing. Independent claims are also
included for the following: (a) an assembly destined to equip a casing of a lift (b) a method for mounting an assembly destined to equip a casing of a
lift.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un élément destiné a équiper une gaine d'ascenseur, et comprenant : au moins une armature porteuse (5) ; au moins un rail
de guidage (2b) pour cabine (1) ; au moins un rail de guidage (31) pour contrepoids (3) ; des moyens de maintien et/ou de fixation (6) dudit élément
a ladite gaine d'ascenseur, ledit élément étant constitué sous forme d'un ensemble pré-assemblé prét a étre monté dans ladite gaine d'ascenseur
caractérisé en ce que lesdits rails de guidage (2b), (31) pour cabine (1) et pour contrepoids (3) sont doublés et montés sur ladite armature (5)
de telle sorte que ledit élément puisse étre monté en position sensiblement centrale dans une gaine d'ascenseur prévue pour deux cabines (1).
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